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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

4. januar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 69

Vil ministeren oplyse, hvorfor det danske landdistriktsprogram ikke er 

godkendt af EU, hvornår ministeriet blev opmærksom på, at dette problem 

kunne opstå, og hvad ministeren har gjort for at forhindre, at Danmark skulle 

komme i den situation, hvor man måtte stoppe for behandlingen af nye 

ansøgninger til landdistriktsprogrammet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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